
P r o t o k ó ł  Nr XXXIII.2018

z sesji Rady Gminy Raciąż, która odbyła się
w dniu 15 czerwca 2018r. w sali konferencyjnej
Urzędu Gminy Raciąż, ul. Kilińskiego 2.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o godz. 13:00.

Na stan 15 radnych, obecnych było 12 radnych. Nieobecni byli radni: Krzysztof
Brdak
Janusz Kędzierski, Eugeniusz Lewandowski – nieobecność usprawiedliwiona.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Ryszard Giszczak – Wójt Gminy Raciąż;
2. Barbara Rumianowska – Skarbnik Gminy;
3. Gabriela Kowalska – Sekretarz Gminy;
4. Kierownicy Referatów i jednostek organizacyjnych;
5. Sołtysi – wg załączonej listy obecności;
6. Przedstawiciele lokalnej prasy;
7. Mieszkańcy Gminy Raciąż
oraz zaproszeni goście:
- Pani Elżbieta Grodkiewicz – radna Powiatu Płońskiego;
- Pani Elżbieta Kuźniewska – radna Powiatu Płońskiego.

Przebieg obrad:

Pkt 1.
Pan  Jarosław  Jaworski  –  Przewodniczący  Rady  Gminy  Raciąż  otworzył

obrady XXXIII sesji Rady Gminy, po powitaniu wszystkich obecnych oświadczył, że
na posiedzeniu obecnych jest 12 radnych, jest kworum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Pkt 2.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Ustalenie porządku dziennego obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy.

4. Zgłaszanie pytań i wniosków.  

5. Przedłożenie Sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania
budżetu Gminy Raciąż za 2017 rok, informacji o stanie mienia komunalnego Gminy
oraz opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.   
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6. Rozpatrzenie projektów uchwał:

    1) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu Gminy Raciąż za 2017 rok;

    2) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Raciąż absolutorium z tytułu wykonania
budżetu za 2017 rok;

    3) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Raciąż;

    4) w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Raciąż na 2018 rok;

    5) w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/281/2010 z dnia 13 października 2010r.
w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kraszewo-Czubaki;

    6) w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/283/2010 z dnia 13 października 2010r.
w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Kraszewo-Gaczułty;

    7) w sprawie wygaśnięcia mandatu sołtysa Sołectwa Kiniki;

    8) w sprawie wygaśnięcia mandatu sołtysa Sołectwa Sierakowo;

    9) w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa Sołectwa Kiniki;

   10)  w  sprawie  zarządzenia  wyborów  uzupełniających  sołtysa  Sołectwa
Sierakowo;

   11) w sprawie zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich,
restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru
zabytków lub znajdującym się  w gminnej ewidencji zabytków;     
                      
7. Wolne wnioski i zapytania.

8. Zamknięcie obrad XXXIII sesji Rady Gminy.

Ad.pkt 2.

Radni nie zgłaszali uwag ani wniosków do proponowanego porządku obrad.
Porządek  obrad  został  przyjęty  jednogłośnie,  udział  w  głosowaniu  wzięło  12
radnych.

Ad.pkt 3.

Protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  został  sporządzony  i  wyłożony  do
wglądu przed rozpoczęciem obrad, radni mieli  możliwość zapoznania się z jego
treścią.  Przewodniczący  Rady  Gminy  wniósł  o  przyjęcie3  protokołu,  wniosek
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uzasadniając  tym,  że  osobiście  zapoznał  się  z  jego  treścią,  która  w  pełni
odzwierciedla  przebieg  obrad.  Protokół  został  przyjęty  jednogłośnie,  udział  w
głosowaniu wzięło 12 radnych.
Ad.pkt 4.

Przewodniczący Rady Gminy powitał  na sesji  grupę uczniów ze szkół na
terenie Gminy Raciąż, laureatów konkursu „Wiem wszystko o Gminie Raciąż” oraz
zwycięzców  konkursu  plastycznego,  poświęconego  propagowaniu  profilaktyki
antyalkoholowej  wśród  dzieci  i  młodzieży.  Konkursy  odbyły  się  w  Szkole
Podstawowej w Uniecku, gdzie honory gospodarza czyniła Pani Anna Ossowska –
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Uniecku.

Pani Dyrektor powiedziała, że konkurs wiedzy o Gminie to już XVII edycja.
Głównym  celem  konkursu  jest  popularyzacja  wiedzy  o  lokalnej  ojczyźnie.  Do
konkursu zgłosiło  się  24 uczniów, a  do plastycznego – 16 ze wszystkich szkół
gminnych. Rywalizacja miała charakter indywidualny i zespołowy.

Laureatami  indywidualnymi  w  konkursie  wiedzy  w  kategorii  szkól
podstawowych zostali:
I miejsce – Szymon Borkowski – Szkoła Podstawowa w Starym Gralewie;
II miejsce – Natalia Żmijewska – Szkoła Podstawowa w Koziebrodach;
III miejsce -  Joanna Rychlińska – Szkoła Podstawowa w Krajkowie;

Zespołowo – zwyciężyli uczestnicy z Starego Gralewa, na drugim miejscu
uplasowało się Krajkowo, a na trzecim Unieck.

Wśród gimnazjalistów kolejność była następująca:
I miejsce – Mateusz Markiewicz – Publiczne Gimnazjum w Uniecku;
II miejsce – Ewelina Gontarska – Publiczne Gimnazjum w Starym Gralewie;
III miejsce – Wiktoria Podlecka – Publiczne Gimnazjum w Krajkowie;

Laureaci zespołowi:
I miejsce – Publiczne Gimnazjum w Uniecku;
II miejsce – Publiczne Gimnazjum w Krajkowie;
III miejsce – Publiczne Gimnazjum w Starym Gralewie.

Wszyscy zwycięzcy konkursów zostali uhonorowani nagrodami, pucharami
i dyplomami, które wręczali Wójt Gminy i Przewodniczący Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim uczestnikom konkursów, jak
również organizatorom.

Przewodniczący  Rady  Gminy  wspominał,  że  brakuje  wśród  nas  dwóch
sołtysów: Kazimierz Karpiński sołtys wsi Kiniki zmarł 28 kwietnia 2018r.,
Andrzej Klan – sołtys wsi Sierakowo zmarł 1 maja 2018r.
Pamięć zmarłych została uczczona minutą ciszy.

Przewodniczący  Rady  Gminy  proponował  powrót  do  porządku  obrad:
zgłaszanie pytań i wniosków;
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- Pani Eugenia Szlak – sołtys wsi Łempinek pytała o dokumentację na drogę oraz
poruszyła  problem  ,  który  trwa  od  dłuższego  czasu  –  kolejki  do  rejestracji
pojazdów w Wydziale Komunikacji.
- Pan Sławomir Jarkowski – sołtys Nowego Gralewa pytał, czy będą przyjmowane
w naszej Gminie wnioski suszowe; to samo pytanie zgłosił sołtys z Młodochowa.

-  Pani  Barbara  Kamińska  –  sołtys  wsi  Koziebrody  zgłosiła  przesunięcie  znaku
drogowego  z  nazwą  miejscowości  KOZIEBRODY,  obecnie  znak  ogranicza
widoczność.
- Pan Andrzej Wójtowicz – radny wniósł o ustawienie znaku przy remizie „Straż –
wyjazd” oraz prosił o wyposażenie jednostki OSP Kaczorowy w plandeki, gdyż straż
nie tylko gasi pożary, ale jeździ też w przypadku klęsk.

Pani Teresa Zjadewicz – sołtys wsi Kraśniewo, zgłosiła, ze w Kraśniewie na drodze
gminnej  powstały  duże  dziury,  robią  się  coraz  większe,  potrzebne jest  chociaż
kawałek drogi asfaltowej.

Pani Jolanta Goszczyńska mieszkanka wsi Unieck poprosiła o głos, poruszyła
sprawę  informowania  o  zebraniach  sołeckich,  powiedziała,  ze  dotychczasowy
sposób informowania o zebraniach jest mało skuteczny, do niej takie informacje
nie  docierają.  Drugie  pytanie  dotyczyło  mieszkania  na  I  piętrze  w  Wiejskim
Ośrodku Zdrowia w Uniecku, dlaczego nie można go np. wynająć. Było też pytanie
o  chodnik  przy  drodze  powiatowej  w  Uniecku  oraz  czy  dalej  droga  będzie
remontowana.  Ponadto  Pani  Jolanta  Goszczyńska  powiedziała,  że  wielokrotnie
składała wnioski                  o zastosowanie ulgi podatkowej i jak dotąd nie
otrzymała żadnej pomocy.

Pan Gabriel Kalkowski – sołtys Kraszewa-Czubak pytał, czy cos wiadomo w sprawie
świetlicy  w  Kraszewie-Czubakach.  Zgłosił  też,  że  nie  działają  tamy  na  potoku
„Zadębie”.

Radny – Jacek Gadomski powiedział, że chodnik w Uniecku może być po drugiej
stronie drogi, lub można poszerzyć drogę.

Radny  –  Eugeniusz  Ptasik  przypomniał,  że  mieszkańcy  Koziebród  czekają  na
chodnik 12 lat, jest już dokumentacja.

Do  wypowiedzi  Pani  Goszczyńskiej  odniósł  się  też  sołtys  Uniecka  Pan  Henryk
Tabarkiewicz,  powiedział,  że  wszelkie  ogłoszenia  są  wywieszane  na  tablicy
informacyjnej  oraz  że  rozmawiał  z  mieszkańcami  Uniecka  w sprawie  chodnika,
ludzie nie chcą chodnika.

Radna – Teresa Muchyńska pytała, czy można latem częściej odbierać śmieci.

Pani  Elżbieta Grodkiewicz – radna Powiatu Płońskiego – odpowiadała na
pytania: temat rejestracji samochodów jest znany, była filia wydziału komunikacji
w Raciążu  –  teraz  powrotu  nie  ma,  są  nowe oprogramowania,  CEPiK,  nie  ma
możliwości utworzenia filii.
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Ad.pkt 8.

Po wyczerpaniu porządku dziennego, Przewodniczący Rady Gminy zamknął
obrady XXXIII sesji Rady Gminy.

                                                                                Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                       Jarosław Jaworski

Protokółowała:
R.Kaźmierczak
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